
Consider becoming part of an organization that provides knowledgeable workshops to parents of all children. 
Every child is unique and travels through their academic career differently. SEPTA works closely with the school
district to ensure a safe and successful environment for all students. Joining SEPTA benefits everyone. SEPTA is 
an organization that provides workshops, scholarships, teacher grants and most importantly support to its members
and their families.

SEPTA is a district wide PTA open to EVERYONE. It is comprised of parents, teachers, and administrators.
Membership dues, donations and fundraisers allow SEPTA to provide College scholarships to well deserving
HS seniors.

Our grant program has given funds for new programs and equipment benefiting both special education and
general education students. Grants for many district-wide projects including:

Please help SEPTA in its efforts to successfully continue serving the educational needs of our families by 
renewing your membership or by becoming a new member. Contributions/Donations are greatly appreciated 
and are tax-exempt. 

We thank you for your continued support!
Jericho SEPTA – Supporting All Students K-12

9/1/23

Annual SEPTA membership dues are $14.00 per person. 
Both students and parents are welcome to join. 

To be eligible to receive a SEPTA College Scholarship, at least one individual 
per family MUST be a Jericho SEPTA member by January 31, 2026.

Please join by either Scanning the QR Code or by going to 
https://jericho-septa.memberhub.com/store?limit=21&live=true&category=Memberships

WHY JOIN OUR MEMBERSHIP?

JERICHO SEPTA
MEMBERSHIP
SPECIAL EDUCATION PARENT TEACHER ASSOCIATION

2025-2026 

Café 126 
Cool Beans Café  
JMS Coffee Cart 
Touch screen monitors 
iPads

A puppet theater 
Solar energy kits 
Cooking items 
Digital cameras 

Many more amazing items for special 
       projects in ALL schools

Workshops and presentations
Teacher grants and student scholarships

https://jericho-septa.memberhub.com/store?limit=21&live=true&category=Memberships


Jericho Special Education Parent Teacher Association's (SEPTA) mission for the past 26 years and counting 
is to ensure a quality education and programming that enriches and supports not only special education students
but ALL students and their families in the Jericho Community.

Donations, of which 100% that is given goes directly to SEPTA, from our community members enables us to
present programing for all our students and parents in our schools. Your support through donations and
membership help SEPTA continue programs for our students to help them thrive within our community. 

These include life skills and vocational training to help transition students to adulthood and obtain gainful
employment. Additionally, we are piloting a new social skills program with Buddies, which focus on building
inclusive peer friendships. 

Your Membership dues and donations allow SEPTA to provide College scholarships to well deserving HS seniors. 
To be eligible to receive a SEPTA College Scholarship, at least one individual per family MUST be a Jericho
SEPTA member by January 31, 2026.

Our grant program has given funds for new programs and equipment benefiting both special education and
general education students. Grants for many district-wide projects including: 

Café 126 
Cool Beans Café  
JMS Coffee Cart  
Touch screen monitors 
iPads
A puppet theater 

Solar energy kits  
Cooking items  
Digital cameras  
Many more amazing items for special projects in ALL schools
Workshops and presentations
Teacher grants and student scholarships

Please consider donating to SEPTA so we can successfully continue our efforts to serve 
the educational needs of ALL Jericho families.   

We thank you for your continued support!
Jericho SEPTA – Supporting All Students K-12

You can donate by Scanning the QR Code or by going to
https://jericho-septa.memberhub.com/store?limit=21&live=true&category=Donations

PLEASE CONSIDER DONATING TO SEPTA.

JERICHO SEPTA
DONATION
SPECIAL EDUCATION PARENT TEACHER ASSOCIATION

9/1/23

https://jericho-septa.memberhub.com/store?limit=21&live=true&category=Donations


Please make your check payable to Jericho SEPTA. 
Mail this completed form along with your check to:

We thank you for your continued support!
Jericho SEPTA – Supporting All Students K-12

PAYMENT DETAILS

Jericho Administration
Attn:  SEPTA

99 Cedar Swamp Road
Jericho, NY. 11753

You can also send payment by Scanning the QR Code or by going to
https://jericho-septa.memberhub.com/store?limit=21&live=true&category=Memberships

PRIMARY CONTACT ($14.00)  Please print:

ADDITIONAL FAMILY MEMBERS TO ENROLL ($14.00 EACH)  Please print:

To be eligible to receive a SEPTA College Scholarship, at least one individual per family MUST be a Jericho
SEPTA member by January 31, 2026.

JERICHO SEPTA
MEMBERSHIP
SPECIAL EDUCATION PARENT TEACHER ASSOCIATION

Name:

Name:

Name:

Name:

Please attach paper with additional names if needed.

Print Student’s Last Name (if different from member’s last name)

Print Parent’s Email Address (if different from member’s email)

Telephone:

Check here if you are interested in getting involved in SEPTA.

Address:

City: Zip Code:

School & Grade:

School:

School:

School:

Grade:

$

$

$

Grade:

Grade:

Email:

TOTAL DUES (Checks Preferred)
Additional Voluntary Contribution

TOTAL ENCLOSED

(Speaker fees, additional student scholarships, etc.)

2025-2026

9/1/23

https://jericho-septa.memberhub.com/store?limit=21&live=true&category=Memberships


考虑成为我们组织的一员，为所有孩子的家长提供知识丰富的讲座。每个孩子都是独一无二的，他
们的学业经历也各不相同。SEPTA与学区紧密合作，确保所有学生都有一个安全和良好的环境。每
一位加入SEPTA的成员都感到受惠。SEPTA为其成员及其家庭提供讲座、奖学金、教师津贴，最重
要的就是支助我们的会员以及他们的家庭成员。

SEPTA是一个面向学区所有成员的PTA。它由家长、教师和学区管理人员组成。通过会费、
捐款和筹款活动，SEPTA为优秀的高中毕业生提供大学奖学金。

我们的赠款计划给特殊教育和普通教学都受益的新方案和设备提供了资金赞助。资助多项学区
的计划，包括：

请更新您的会员来继续帮助SEPTA成功地为我们的学区提供教育服务。
所有的捐款/捐赠都是可以抵税的。

我们感谢你们的支持!
Jericho SEPTA
帮助所有K-12的学生

9/1/23

每年SEPTA的会员费都是每位$14。学生和家长都可
以加入。
 
想要获得SEPTA的奖学金，在2026年1月31日之前， 每个家庭至少要
有一位家庭成员注册成为SEPTA的会员。

请通过扫码或者登入网站链接加入我们
https://jericho-septa.memberhub.com/store?limit=21&live=true&category=Memberships

为什么要加入会员？

JERICHO SEPTA
会员
特殊教育家长教师协会(SEPTA)

2025-2026 

Café 126 
Cool Beans Café  
JMS Coffee Cart 
触屏屏幕
iPads

木偶剧
太阳能套件
烹饪设备
照相机

为学校的特殊活动提供了许多有用的资助

研讨会, 讲座，教师津贴和学生奖学金

https://jericho-septa.memberhub.com/store?limit=21&live=true&category=Memberships


在过去26年里，Jericho特殊教育家长教师协会(SEPTA)确保所有学生得到高质量的教学， 我们的活
动不仅仅只是丰富和帮助了特殊教育的学生，所有的Jericho学生和他们的家庭都得到了受益.

来自社区成员给SEPTA的捐款，其中100%直接回馈到我们孩子的身上，使我们能够为我们学区的
所有学生和家长提供各种活动。您通过捐款和会员的加入将帮助SEPTA继续为我们的学生提供更
多的活动，帮助他们在我们的社区中茁壮成长。

其中包括生活技能和职业培训，帮助学生们从学生到成年人的过渡， 并获得就业帮助。此外，
我们正在试行一项新的社交技能计划 -“伙伴”，该计划专注于建立同龄人友谊的包容性。

您的会费和捐款可以帮助到SEPTA为优秀的高中毕业生提供大学奖学金。为了有资格获得SEPTA大
学奖学金，每个家庭至少有一位家庭成员必须在2026年1月31日前成为Jericho SEPTA会员

我们的赠款计划给特殊教育和普通教学都受益的新方案和设备提供了资金赞助。资助多项学区
的计划，包括：

Café 126 
Cool Beans Café 
JMS Coffee Cart 
触屏屏幕
iPads
木偶剧

太阳能套件
烹饪设备
照相机
为学校的特殊活动提供了许多有用的资助
研讨会, 讲座，教师津贴和学生奖学金

请更新您的会员来继续帮助SEPTA成功地为我们的学区提供教育服务。
   

感谢您的支持! 
Jericho SEPTA –  帮助所有K-12的学生

请通过扫码或者登入网站链接加入我们
https://jericho-septa.memberhub.com/store?limit=21&live=true&category=Donations

请考虑捐款给SEPTA

JERICHO SEPTA
捐款
特殊教育家长教师协会(SEPTA)

9/1/23

https://jericho-septa.memberhub.com/store?limit=21&live=true&category=Donations


支票开给“Jericho SEPTA”.，
然后把支票和填写的表格一起寄到:

我们感谢你们的支持!
Jericho SEPTA – 帮助所有K-12的学生

付款方式

Jericho Administration
Attn:  SEPTA

99 Cedar Swamp Road
Jericho, NY. 11753

你可以通过扫描付款， 或者去
https://jericho-septa.memberhub.com/store?limit=21&live=true&category=Memberships

主申请人($14.00) 请正楷填写:

其他家庭成员(每位 $14.00 ) 请填写:

想要获得SEPTA的大学奖学金，在01-31-2026年之前， 每个家庭至少要有一位注册成为SEPTA会员

JERICHO SEPTA
会﻿员
特殊教育家长教师协会(SEPTA)

姓名:

姓名:

姓名

姓名

如果有更多加入者， 请填在反面.

填写学生的姓(如果跟会员申请人的姓不一样) 

填写家长邮箱(如果跟会员申请人的邮箱不同)

电话:

如果你有兴趣加入SEPTA, 请打勾.

地址:

城市: 邮编:

学校和年级:

学校:

学校

学校

年级:

$

$

$

年级

年级

邮箱:

总会员费(首选支票)
额外赞助

总金额

(演讲嘉宾，额外学生奖学金等)

2025-2026 

9/1/23

https://jericho-septa.memberhub.com/store?limit=21&live=true&category=Memberships

